
Školská rada 

Základní škola Šlapanice 

 

ZÁPIS Z 19. JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 

konaného dne 21. 2. 2024 v prostorách ZŠ Šlapanice 

 

Přítomni:  

za zák. zástup. nezletil. žáků:  za zřizovatele:   za pedag. pracovníky: 

Michal Kumstát   Kateřina Migdau  Marie Klašková 

Tereza Suchá    Tomáš Urbánek  Dana Klašková  

       

       

        

Nepřítomni a omluveni:  

Jitka Vilímová   

Květa Lucáková  

Michaela Trněná 

 

Hosté: pan ředitel Ivan Hostaša - online 

 

Návrh pořadu jednání (dle pozvánky): 

1. Internet, sociální sítě, elektronika ve výuce a škole obecně 

2. Vzdělávání (podpora nadaných dětí apod.) 

3. Různé (zprávy od zřizovatele, rodičů a učitelů)  

 

Jednání zahájeno v 17:30.  

Provedením zápisu byla pověřena Marie Klašková a ověřením zápisu byla pověřena Kateřina Migdau.  

Pořad jednání byl schválen jednomyslně.  

 

Projednané body:  

1. Internet, sociální sítě, elektronika ve výuce a škole obecně 

Proběhla obsáhlá diskuse, názorově nejednotná, na téma používání mobilních telefonů  v průběhu 

vyučování, o přestávkách, na školních akcích pořádaných mimo budovu školy.  

Členové školské rady si uvědomují, že používání digitálních zařízení může vést k rozvoji závislostí, kterými 
trpí značná část nejen dospělé ale už i dětské populace. Na základě žádosti pana ředitele sestavila školská 

rada následující podněty:  

1)  ŠR žádá o poskytnutí informací o programech prevence v oblasti digitálních závislostí a jak 
vyhodnocuje jejich efektivitu. 

2) ŠR navrhuje vytvoření (úpravu) jednotných pravidel pro používání digitálních zařízení během 
vyučování, o přestávkách a ve společných prostorách školy, školních akcích. A taktéž úpravu 

školního řádu.  



Kateřina Migdau nesouhlasí s částí podnětu: „A taktéž úpravu školního řádu“. 
 

2. Vzdělávání (podpora nadaných dětí apod.) 

Pan ředitel informoval školskou radu o formách podpory nadaných dětí na naší škole. Tímto tématem se 

bude školská rada zabývat na své příští schůzi. 

 

3. Různé (zprávy od zřizovatele, rodičů a učitelů)  
 

1) informace pro rodiče budoucích prvňáčků – orientace v budovách školy (budovy F a A)  

2) výběr externích preventivních programů pro žáky naší školy  

 

 

V 18:30 opustil jednání pan ředitel. 

V 19:00 opustila jednání Kateřina Migdau.  

V 19:30 opustil jednání Tomáš Urbánek. 

Jednání ŠR bylo ukončeno v 19:50.  

 

 

 

 


